
   
 

TROLLHÄTTAN IWC  
Distrikt 236, Sverige  

Protokoll fört vid styrelsemöte 2, verksamhetsåret 2024-2025 
Tid: Måndagen den 21 oktober 2024 kl 13 hos Britt Hallgren, Storgatan 10 
 
Närvarande: Ewa Knutson, Kristina Björkqvist, Else Madsen, Lena Simonsson, 
Britt Hallgren, Anna-Karin Christiansson. Frånvarande: Christina Palm 
(nyopererad) 
 

1. Mötet öppnas av presidenten Ewa Knutson 
2. Dagordningen godkänns 
3. Föregående mötesprotokoll 2024-08-26 gicks igenom och godkändes 
4. Inkommande skrivelser 

o Inga 
5. Utgående skrivelser 

o Inga, men Ewa har kontaktat Vänersborgsklubben om eventuell 
gemensamt firande av IW-dagen och redogörelse från Convention. 

6. Kassarapport 
o Idag är kassan 20611:- . Det saknas årsavgift från Britt Dahl, som 

aviserade utträde så sent som i september. Ewa har kontaktat henne 
om detta eftersom klubben har betalat hennes avgift på 420:-  till 
distriktet. 

o Senaste månadsmötena har gått med plus. 
7. Information från ISO 

o Vår ISO Britt refererade från dagens digitala DISO-möte. Bland annat 
om vänklubbar och tips på programpunkter för månadsmötena. 

o Anna-Karin tar fram en ”blankett” för månadsmötena, där förslag 
kan skrivas ner och lämnas till Ewa (anonymt eller med namn)  

o Olika klubbar gav tips på aktiviteter, t.ex. att ha en WhatsUp-app för 
aktiviteter (som vår bio-app som Kerstin H bjudit in till) 
 

8. Kommande program 
o Nästa möte är 13 november.  

 Vi beslutade att ha lunchmöte igen kl 13 i SPF-lokalen. Britt 
är ansvarig och hon får assistans av Birgitta E, Lena, Kajsa och 
Anita. Britt beställer lax-och spenatpaj på Hemköp och 
Ambrosiakaka hos Dagmar Carlsson. Anna-Karin köper kaffe 
och vin (mest rött).  



 
 

 Programpunkten är ”Resa på Europas floder” med bilder och 
berättelser av Ewa K och Eva Bråthén Persson. Anna-Karin 
skall försöka ge ett kort referat av Nina Burton’s bok   

 Insamling till IW-doktorn 
o Decembermötet 11/12 diskuterades kort. Kristina och Christina är 

ansvariga, och förslag till mat är en jultallrik från Citygross. Ingen 
insamling.  

o Januarimötet är enligt ”plan” redan 7/1, men vi föreslår att det 
läggs till fredagen 10/1 (IW-dagen), men inget beslutades – vi 
avvaktar eventuell inbjudan från Vänersborg. Ewa har kontakten med 
dem. 

o Vi är inbjudna av vänklubben Tune IWC till Intercitymöte den 6/5. 
Mer information lär komma. Det är veckan innan vi skall ordna 
vårresa med Vänersborg.  

9. Medlemsfrågor 
o Det handlar om att det vore önskvärt om vi fick in nya medlemmar, 

gärna yngre. Ewa uppmanar alla att ta med väninnor. 
o Som nämnts under punkt 6 har Ewa kontaktat Britt Dahl, som önskar 

utträde. 
10. Övriga frågor –  

o Förslag till kommande programpunkter ligger kvar här för att kunna 
kompletteras vid behov.  

 Regissören John Tornblad och filmen Sockerexperimentet. 
Lämpligen i samband med insamling till Syskonringen. 
Christina P kontaktar honom om deltagande vid t.ex. 
aprilmötet 9/4. 

 Göteborg Södras president Mari-Anne Tobiasson har visat 
intresse om att komma och tala om polisens verksamhet, 
t.ex. om våld i nära relationer. Else kontaktar henne om 
deltagande vid februarimötet 12/2. Samtidig insamling till 
narkotikabekämpningen 

 Filmkollo Senior i Nossebro: Christina P berättade varmt om 
verksamheten och vi vill gärna höra mer om dem. 

 Decembermötet 11/12 – Christina P försöker få Majbritt 
Wallgrens sjungande fyra flickor att delta och Kristina B 
uppdaterar sin jul-lucia-quiz. 

 Ewas förslag om en vårutflykt med målet Morlanda 
Handelsträdgård och speciellt deras Pelargonmuseum var 
uppskattat och värt att arbeta vidare kring. 

 Britt funderade över om man kan få Solvarm att prata om 
sina energisnåla hus. 

 Sedan tidigare har vi följande på listan över förslag: Besök på 
konsthallen med guide, Rapport från Ukraina med Elena 



 
 

Malm, Bohlins Glass (Trollhätteglass), Jan-Kenneth Johansson, 
Omstart i livet med Göran Christiansson 

11. Nästa möte 
o Hålls den 11/12 före själva decembermötet. Tidpunkten avgörs 

när programmet är klart. 
12. Avslutning 

o Presidenten tackade för allas insatser och för framför allt Britt som 
bjudit på god lax-och spenatpaj med efterföljande äppelkaka samt 
avslutade mötet. 

 
Anna-Karin Christiansson, sekreterare  Ewa Knutson, president 


